
Geachte raadsleden, 

Bijgaand stuur ik u wat informatie over het bereikbaarheidsfonds en de  

Gemeenschappelijke Regeling Bereikbaarheid Zuid-Kennemerland. Opwaardering van het spoor is 

daarin nooit eerder aan de orde geweest. 

Wellicht heeft u hier iets aan voor uw debat van morgenavond. 


